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–  Výbor odsúhlasil finančný príspevok na aktívnu účasť Doc. Filipo-
vej na International Congress on Electrocardiology v Gdaňsku (Poľsko)
v júni 2005.

–  Najbližšie zasadnutie výboru SKS sa bude konať v zmenenom ter-
míne, t. j. 7. júna 2005 v Bratislave.

Doc. MUDr. Slavomíra Filipová, CSc. Doc. MUDr. Gabriel Kamenský, CSc.
vedecká sekretárka SKS predseda SKS

Zapísali:Doc. MUDr. G. Kamenský, CSc.
Doc. MUDr. S. Filipová, CSc.

Zápisnica č. 12 / 2003 — 2006

zo zasadnutia výboru Slovenskej kardiologickej spoločnosti
v Bratislave dňa 7. júna 2005

Prítomní (abecedne):  Prof. Bada, Doc. Dukát, Prof. Fabián, Doc. Filipová, Doc. Gonsorčík, Prof. Hatala, Prof. Hricák, Dr. Kaliská, Doc. Kamenský, Doc.
Mašura,  Prof. Murín, Prof. Riečanský
Neprítomní – ospravedlnení: prim. Fridrich, Dr. Vršanský
Kontrolná komisia – prítomní: Doc. Goncalvesová,  prim. Studenčan
Kontrolná komisia – neprítomní – ospravedlnení: Dr. Vršanský
Hostia (za Pracovné skupiny SKS): prim. Hrebík, prim. Chňupa, Dr. Kanáliková, Prof. Mikeš

Program:
1. Kontrola zápisu zo 14. apríla 2005
2. X. výročný kongres SKS  – stav príprav (Doc. Kamenský)
3. VII. stretnutie PSIK, Sliač (prim. Studenčan)
4. Definitívny návrh znenia stanov SKS
5. Informácia o stave účtovníctva ( Ing. Polák)
6. Rôzne

Ad/1
–  Doc. Filipová skontrolovala plnenie úloh, ktoré vyplývajú zo zápis-

nice zo dňa 14. apríla 2005. Pretože posledné zasadnutie výboru nebolo
pre nedostatočný počet členov uznášania schopné, bolo nevyhnutné vrátiť
sa k niektorým bodom a odsúhlasiť ich definitívne aj na tomto zasadnutí.

–  Doc. Kamenský predstavil novú asistentku sekretariátu SKS: PhDr.
Evu Švoňavovú, ktorá prevzala agendu  2. mája 2005. Doposiaľ vykonáva-
la činnosť na Dohodu o vykonávaní práce. Doc. Kamenský navrhol výbo-
ru, aby bola prijatá do zamestnaneckého pomeru SKS na úväzok 1.0. Po
krátkej diskusii výbor tento návrh akceptoval a odsúhlasil nástupný plat.
Po ukončení činnosti sl. Berackovej pracovali prechodne na sekretariáte
Ing. Juhosová a sl. Javorcsiková, obe ukončili svoju činnosť dva dni pred
začatím Alpe Adria Meetingu. S ich činnosťou bola vyslovená značná ne-
spokojnosť, aj keď ich práca nebola jednoduchá vzhľadom na veľké nedo-
statky v evidencii sl. Berackovej.

– Komentáre k odporúčaniam ESC: Manažment kardiálnej synkopy
(Dr. Kaliská, Dr. Margitfalvi) dodaný 7. júna 2005, Manažment pľúcnej
hypertenzie (Doc. Šimková, Doc. Goncalvesová a spol). – dodaný po do-
hovore 31. mája 2005.

– Výbor opätovne schválil prípravu dvoch nových odporúčaní a ich
endorsementov pre ESC: 1. Manažment PCI – publikovaný v marci 2005 v
EHJ. Zodpovedný za vypracovanie odborného komentára prim. Fridrich
(priberie si jedného spolupracovníka). Termín odovzdania je koniec au-

gusta 2005. 2. Manažment akútneho srdcového zlyhania – Prof. Hricák a
Prof. Murín, termín odovzdania koniec júla 2005.

– Prof. Hricák oznámil, že pracuje na metodickom liste k použitiu
tenekteplázy pri AKS v zmysle uznesenia výboru.

–  Doc. Kamenský oboznámil prítomných s odpoveďou ministra zdra-
votníctva Zajaca na list SKS k problematike súčasného bodovníka. V tejto
súvislosti prečítal list MUDr. D. Foldiovej, ktorá sa zúčastnila dňa 18. mája
2005 stretnutia ambulantných  internistov na MZ SR, kde MUDr. Vivo-
dová za MZ SR na otázku, z akého dôvodu došlo k poklesu hodnoty EKG
vyšetrenia odpovedala, že tento pokles vznikol v dôsledku navýšenia iných
výkonov zo strany kardiológov. MUDr. Foldiová apelovala na výbor SKS,
aby kardiológovia boli „zhovievaví k internistom”. Výbor takéto hodnote-
nie nepovažuje za adekvátne  preto, že nikto z jeho členov nevie o žiadnom
navyšovaní bodov zo strany kardiológov. Predpokladá, že MZ SR bude
v tejto veci ešte komunikovať s SKS.

– Doc. Kamenský informoval o finančnom výsledku 3. slovenského
a českého sympózia o arytmiách a kardiostimulácii – finančný výsledok –
204 066,- Sk, viacerí účastníci sa dožadovali certifikátov a kreditov SA-
CCME, tieto však predchádzajúci sekretariát nedoručil.

–  Prof. Hatala ako prezident Alpe Adria Cardiology Meetingu
v Piešťanoch na požiadanie predsedu SKS vyhodnotil výsledky tohto medzi-
národného podujatia. Jeho hodnotenie bolo celkovo v súlade s pozitívnym
hodnotením väčšiny zahraničných účastníkov. Otvoril diskusiu na tému vhod-
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nosti viazania podujatia Alpe Adria na národné kongresy, podľa príkladu
niektorých národných kardiologických spoločností. Výbor dospel k názoru,
že bude túto myšlienku podporovať a odsúhlasil termín ďalšieho stretnutia
Alpe Adria na národnom kongrese v Dubrovníku 3. – 7. mája 2006 a nepod-
poril pôvodný novembrový termín v San Maríne. Doc. Kamenský k Alpe
Adria Cardiology Meetingu  konštatoval, že neočakávane nízku účasť spô-
sobili súčasne priebehajúce ďalšie dve vedeckých podujatia v tom istom ter-
míne (Kongres SLS v Bratislave, Kongres slovensko-poľských internistov),
pričom nemalou mierou prispela aj veľmi nízka aktivita vtedajšieho sekreta-
riátu SKS – Ing. Juhosová, Javorcsiková, ktoré dočasne viedli sekretariát
SKS. Pozitívne hodnotil činnosť agentúry Decoy.

Ad/2
–  O stave príprav X. kongresu SKS oboznámil prítomných Doc. Ka-

menský. Na kongres bolo do dnešného dňa prihlásených 121 abstraktov, z
toho 14 prác v sekcii „Súťaž mladých kardiológov”, čo je mimoriadne po-
zitívne, dve práce boli prihlásené do sekcie sestier. Vyše 90 % prác bolo
zadaných cez webovú stránku, čo je tiež potešiteľné.

–  Hodnotenie abstraktov. Všetci členovia výboru SKS majú možnosť
hodnotiť abstrakty už on-line. Niektorí kolegovia, ktorí majú problém pra-
covať s internetom, obdržali vytlačené všetky abstrakty na evaluáciu, ostatní
výlučne cez web. Hodnotí sa škálou 0 – 9. Výbor odsúhlasil dátum posled-
ného termínu na vyhodnotenie abstraktov: 24. jún 2005.

–  Doposiaľ je prihlásených sedem firiem na organizovanie satelitné-
ho sympózia – posledný termín je 15. jún 2005.

– Predseda SKS prezentoval vznik nového bloku zahraničných pred-
nášateľov v sekcii „Presidential session“, kde sú pozývaní predsedovia, res-
pektíve prezidenti zahraničných národných kardiologických spoločností.
Pozvanie zatiaľ prijali Prof. Boudoulas – prezident Gréckej KS a Prof.
Aschermann – prezident Českej KS. Výbor návrh odsúhlasil.

– Prof. Hatala sa pripojil k myšlienke pozvania zahraničných hostí,
konkrétne z ESC.

–  Doc. Kaliská diskutovala k otázke organizovania vedeckých podu-
jatí SKS cestou agentúry. Tento problém výbor opätovne riešil na viacerých
zasadnutiach a prijal k nemu stanovisko. Centrum príprav X. kongresu
zostáva na sekretariáte SKS s tým, že cestou agentúry možno zabezpečo-
vať čiastkové služby podľa potreby.

–  Výbor neakceptoval návrh ČKS na zaradenie prednášky prim. Kar-
la z Poděbrad (rehabilitácia, kúpeľníctvo) do vedeckého programu X. kon-
gresu SKS.

–  Členovia výboru odsúhlasili termín zasadnutia programového vý-
boru X. kongresu SKS v termíne 7. júl 2005 o 14.00 h v zasadačke Kardi-
ologickej kliniky SÚSCH.

Ad/3
–  O stave príprav 8. stretnutia PSIK čiastočne informoval prim. Stu-

denčan. Podujatie organizuje Dr. Mečiar poverený vedením PSIK prostred-
níctvom agentúry Rowex. Okrem vypísania informačných listov SKS ne-
organizovala žiadnu z činností na tomto podujatí, nemá žiadnu vedomosť
o organizácii výstavníckej a inej kongresovej činnosti. Pretože prim.
Fridrich nebol prítomný na zasadnutí, výbor sa vráti k vyhodnoteniu tejto
akcie na nasledujúcom zasadaní.

Ad/4
–  Doc. Kamenský oznámil výsledky hlasovania členov výboru k zásad-

ným zmenám, na ktoré celkovo odpovedalo 14 respondentov (členov výbo-
ru SKS, KK a predsedovia PS SKS) – výsledky tvoria prílohu č. 1 tejto zápis-
nice. Do konca júna 2005 v zmysle týchto zmien sa pripraví definitívna
verzia zmien stanov SKS s tým, že bude umiestnená na diskusnom fóre
webovej stránke SKS na verejnú diskusiu minimálne počas jedného mesiaca
(zodpovední: Kamenský, Filipová, Murín, Goncalvesová).

Ad/5

– Informáciu o stave účtovníctva predniesol pozvaný pán Ing. Polák, kto-
rého výbor SKS oslovil, aby vypracoval ekonomické stanovisko k doterajšiemu
účtovníctvu. Oboznámil prítomných so stavom účtovných dokladov. V dô-
sledku nie celkom adekvátneho vedenia účtovnej evidencie a v dôsledku ne-
kompletnosti účtovných dokladov Ing. Polák navrhol otvoriť účtovné doklady
za obdobie troch rokov dozadu, pričom nevylučuje, že bude potrebné podať
opravné daňové priznanie. Pri úvahe o prípadnom zdaňovaní dospel k záveru,
pretože SKS nie je na slovenskom trhu konkurenčnou firmou, pravdepodob-
ne nebude nevyhnutné, aby SKS svoju činnosť zdaňovala. Definitívne stano-
visko poskytne po kontrole všetkých účtovných dokladov.

–  JUDr. Kocián, predstaviteľ zastupujúcej právnej kancelárie SKS,
bol tiež pozvaný na zasadnutie výboru SKS, aby referoval o stave veci ohľad-
ne kauzy sl. Beracková. JUDr. Kocián prítomných oboznámil, že na zákla-
de „džentlmenskej dohody” Katarína Beracková prisľúbila, že svoje man-
ko vyrovná najneskôr do 19. júna 2005. Výbor odhlasoval ďalší postup pri
nedodržaní termínu úhrady dlhu s tým, že na Katarínu Berackovú SKS
podá trestné oznámenie.

– V priestoroch sekretariátu sa pred konaním výboru vykonala inven-
túra hmotného majetku a kontrolná komisia (Doc. Goncalvesová a prim.
Studenčan ) predložila protokol.

Ad/6
–  Kontrolná komisia prezentovala členom výboru výsledky hlasova-

nia o najlepšie publikácie uverejnené v roku 2004 v časopise Kardiológia:
1. miesto obsadili dve práce: M. Studenčan (Antifosfolipidový syndróm

v pozadí závažných kardiovaskulárnych komplikácií u pacientov hospitali-
zovaných na kardiologickom oddelení) a E. Goncalvesová (Autológna trans-
plantácia mezenchýmových kmeňových buniek do koronárneho riečiska
dysfunkčného myokardu), 2. miesto patrí F. Kovářovi  (Perkutánna koro-
nárna intervencia u pacientov s akútnym infarktom myokardu: jestvujú roz-
diely v rýchlosti vykonania výkonu počas pracovného času a v pohotovostnej
službe?) a 3. miesto má opäť dvoch víťazov: J. Melicherčík (Hybridná liečba
fibrilácie predsiení: efektivita, bezpečnosť a rizikové faktory recidívy fibrilá-
cie predsiení), S. Remišová (Liečba a včasná stratifikácia 342 pacientov
s akútnym infarktom myokardu). Víťazom súťaže do 35 rokov sa stal J. Ma-
ďarič (Vybrané kritériá hodnotenia extrakraniálnych karotických stenóz
pomocou farebnej duplexnej sonografie).

–  Výbor sa zaoberal ponukou firmy Zentiva na organizáciu výjazdo-
vého zasadnutia výboru SKS mimo Bratislavy, výbor túto ponuku neak-
ceptoval.

– Firma Servier sa obrátila listom na výbor SKS so žiadosťou o zauja-
tie odborného stanoviska v problematike používania zavádzajúcich infor-
mácií na informačných letákoch firmy Ratiofarm v produkte trimetazidín.
Hoci viacerí členovia výboru SKS sa zhodli v stanovisku, že uvádzané in-
formácie nie sú odborne korektné, výbor po dlhšej diskusii zaujal k danej
problematike nasledovné stanovisko: SKS nie je kompetentná vyjadrovať
sa k takýmto požiadavkám a principiálne tak nebude konať ani
v budúcnosti. K uvádzanej kauze je nevyhnutné osloviť kompetentné or-
ganizácie (napríklad  SAFS), respektíve iné orgány.

– Firma MSD požiadala listom výbor SKS o podporné stanovisko k lepšej
úhrade Ezetrolu. Výbor, podobne ako v predchádzajúcom prípade zaujal sta-
novisko, že nie je kompetentný sa vyjadrovať k otázkam tohto charakteru.

– Výbor schválil príspevok MUDr. A. Penesovej 10 000,- Sk na zapla-
tenie registračného poplatku na Fifteenth European Meeting 17. – 21.
júna 2005, kde sa zúčastní s posterom.

– Doc. Kamenský vzhľadom na značné problémy a nedostatky v evidencii
členských poplatkov oboznámil výbor so zavedením nového systému platieb
jednak členských poplatkov a jednak registračných poplatkov za vedecké
akcie SKS. Všetci členovia SKS asi pred mesiacom obdržali informačný list
+ svoje IČ člena SKS pre platobný styk s SKS, ktorý sa stáva dnešným dňom
záväzný. Nový systém umožní lepšiu prehľadnosť, kontrolovanosť
a transparentnosť v evidencii platieb v SKS – bližšie Ing. Polák.

–  Doc. Filipová informovala o príprave stretnutia pracovných skupín
preventívnej kardiológie a rehabilitácie na Sliači v novembri t. r.
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– Prof. Fabián informoval o príprave seminára o transplantácii pod
vedením Prof. Pirka z Prahy dňa 8. júna 2005 a osobne rozdal svoju novú
publikáciu – prehľad všetkých článkov Transplantačného oddelenia SÚ-
SCH.za posledné dva roky.

–  Doc. Goncalvesová referovala o stretnutí zástupcov SKS a ministra
zdravotníctva v otázke prevencie KV ochorení na Slovensku.  V mesiaci
máj prebehlo niekoľko stretnutí s MZ SR a spolupracujúcou agentúrou
pre oblasť prevencie, ktorú finančne zabezpečuje MZ SR, ale pri kampani
sa bude používať logo SKS.

Schválené termíny nasledujúcich stretnutí výboru:
07.  07.  2005  o 14.00 hodine – programový výbor
13.  09.  2005
05.  10.  2005

Príloha č. 1
Výsledky hlasovania

k navrhovaným zásadným zmenám v stanovách SKS

1. Jedno volebné obdobie členov výboru SKS:
a) 2 roky
b) 3 roky 12x
c) iné obdobie

2. Celkové trvanie člena výboru vo výbore SKS:
a) maximálne 2 volebné obdobia a po 1 volebnej prestávke môže byť opäť zvolený do výboru 7x
b) maximálne 3 volebné obdobia a po 1 volebnej prestávke môže byť opäť zvolený do výboru 3x
c) ponechať terajší stav 3x

3. V prípade schválenia návrhu (a) v bode 2 s navrhovaným tzv. Mikešovým dodatkom – navrhovaným na jediné prechodné obdobie, v záujme zabezpeče-
nia kontinuity, v prípade, že by hrozila výmena viac ako 70 % členov výboru SKS, prví piati členovia výboru SKS (podľa počtu obdržaných hlasov) by zostali
ešte 1 volebné obdobie:       
a)  súhlasím 10x
b)  nesúhlasím 2x

4. Volebné obdobie predsedu SKS:
a)  jedenkrát a dosť 4x
b)  po ukončení členstva vo výbore na 1 obdobie môže byť opäť zvolený na 1 volebné obdobie 6x
c)  ponechať terajší stav 4x

5. S inštitútom Prezident elekt (budúci prezident), ktorý je volený 1 rok pred konaním volieb a takto má čas pripraviť sa na funkciu a v určenom čase
prebrať agendu predsedu ( v období, keď nie je prezident elekt, by chýbal podpredseda)
a)  súhlasím 11x
b)  nesúhlasím 2x

6. So zmenou názvu predseda SKS na prezident SKS:
a) súhlasím 11x
b) nesúhlasím 3x

7. V neprítomnosti prezidenta ho zastupuje past-prezident
a) súhlasím 11x
b) nesúhlasím 0

Spočítala: Dr. Švoňavová
Správnosť skontroloval: Dr. Kamenský

v Bratislave dňa 6. júna 2005 Doc. MUDr. Gabriel Kamenský, CSc.
predseda SKS

15.  11.  2005

–  Ďalšia pravidelná schôdza výboru bude dňa 13. septembra 2005
o 14,00 h v zasadačke Kardiologickej kliniky SÚSCH v Bratislave.

SKS prijalo 13 nových členov: Miroslav GBÁR, Košice, Soňa ČAČÁ-
NIOVÁ, Bratislava, Miloš JURICA, Dubnica nad Váhom, Ľubomír AN-
TALÍK, Brezno, Ján ŠELESTIANSKY, Banská Bystrica, Patrícia SOKÁ-
ČOVÁ, Banská Bystrica, Oľga ŠRAMKOVÁ, Zvolen, Milica
FARKAŠOVÁ, Košice, Alena ČULKOVÁ, Košice, David LIŠKA, Brati-
slava, Ivan VARGA, Bratislava, Peter SOLÍK, Pruské.

Doc. MUDr. Slavomíra Filipová, CSc. Doc. MUDr. Gabriel Kamenský, CSc.
vedecká sekretárka SKS predseda SKS

Zapísali: PhDr. Eva Švoňavová
Doc. MUDr. G. Kamenský, CSc.

Cardiol 2005;14(4):K/C124

Cardiol_B.pmd 20.7.2005, 17:06124




